

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
------------------	----------------

NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
-----------------------	----------------

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Surface Specialties Germany GmbH & Co. KG		07/20/2005	CORPORATION: GERMANY

RECEIVING PARTY DATA

Name:	Cytec Surface Specialties Germany GmbH & Co. KG
Street Address:	Industriepark Kalle-Albert
Internal Address:	Rheingaustrasse 190-196
City:	65203 Wiesbaden
State/Country:	GERMANY
Entity Type:	CORPORATION: GERMANY

PROPERTY NUMBERS Total: 2

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	1117008	MAPRENAL
Registration Number:	0956299	ADDITOL

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (973)357-3058
Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.
 Phone: 973 357 3138
 Email: gail.tether@cytec.com
 Correspondent Name: Gail Tether, Cytec Industries Inc.
 Address Line 1: Five Garret Mountain Plaza
 Address Line 2: Legal Department
 Address Line 4: West Paterson, NEW JERSEY 07424

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	CHG OF NAME GERMANY
-------------------------	---------------------

DOMESTIC REPRESENTATIVE

CH \$65.00 1117008

Name:
Address Line 1:
Address Line 2:
Address Line 3:
Address Line 4:

NAME OF SUBMITTER:

Gail Tether

Signature:

/gail tether/

Date:

01/26/2006

Total Attachments: 2

source=Change of Name-Germany#page1.tif

source=Change of Name-Germany#page2.tif

notarielle Bescheinigung

Ich, der unterzeichnete Notar Klaus Peter Friedrich mit dem Amtssitz in Frankfurt am Main, bescheinige hiermit aufgrund Einsichtnahme vom 06. Januar 2006 in das Handelsregister - HR A 4471 - des Amtsgerichts Wiesbaden folgendes :

Die Vianova Resins GmbH & Co. KG mit Sitz in Mainz-Kastel ist entstanden durch Umwandlung der Vianova Resins GmbH, Mainz-Kastel, gemäß Umwandlungsbeschuß vom 26. November 1998. Die entsprechende Eintragung im Handelsregister ist am 11. Dezember 1998 erfolgt.

Die Vianova Resins GmbH & Co. KG mit Sitz in Mainz-Kastel ist umbenannt worden in Solutia Germany GmbH & Co. KG. Die entsprechende Eintragung ins Handelsregister ist am 02. Januar 2001 erfolgt.

Die Solutia Germany GmbH & Co. KG ist umbenannt worden in Surface Specialties Germany GmbH & Co. KG. Die Gesellschaft hat ihren Sitz jetzt in Wiesbaden. Die entsprechende Eintragung im Handelsregister ist am 07. März 2003 erfolgt.

Die Surface Specialties GmbH & Co. KG mit Sitz in Wiesbaden ist umbenannt worden in Cytec Surface Specialties GmbH & Co. KG. Die entsprechende Eintragung im Handelsregister ist am 20. Juli 2005 erfolgt.

Notarial Certification

I, the undersigned Notary Public Klaus Peter Friedrich with seat in Frankfurt am Main, hereby certify after inspection of the commercial register - HR A 4471 - of the local court of Wiesbaden on January 6, 2006 the following :

Vianova Resins GmbH & Co. KG with seat in Mainz-Kastel was established by means of conversion of Vianova Resins GmbH, Mainz-Kastel, in accordance with the conversion resolution of November 26, 1998. The respective entry in the commercial register was made on December 11, 1998.

Vianova Resins GmbH & Co. KG with seat in Mainz-Kastel has changed its name to Solutia Germany GmbH & Co. KG. The respective entry in the commercial register was made on January 2, 2001.

Solutia Germany GmbH & Co. KG has changed its name to Surface Specialties Germany GmbH & Co. KG. The company has its seat now in Wiesbaden. The respective entry in the commercial register was made on March 7, 2003.

Surface Specialties Germany GmbH & Co. KG with seat in Wiesbaden has changed its name to Cytec Surface Specialties Germany GmbH & Co. KG. The respective entry in the commercial register was made on July 20, 2005.

*Frankfurt am Main, den 06. Januar 2006
this 6th day of January 2006*



*Friedrich, Notar
Notary Public*

Die Echtheit vorstehender Unterschrift des

Notars Friedrich
und die Echtheit des beigedruckten Dienststempels
wird hiermit bestätigt.
Zugleich wird bescheinigt, dass der Vorgenannte zur
Vornahme der Amtshandlung befugt war.



Frankfurt am Main, den 06.01.06
Der Präsident des Landgerichts
In Vertretung


Franke